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E l senyor Président llegeix una comunicado 

del Dr. Joan Bta. de Zurbano, on s ’agraeix ço 

que el Sindicat ha fet per eli i li demana com han 

d’ésser tornades les quantitats que el Sindicat li 

ha via concedit com a près tee. S ’acorda contestar

li que pot retornar aquelles quantitats, que ascen- 

deixen a un total de pessetes i . i o o ,  de la manera 

que bonament li permetin les se ves possibilitats.

S ’examinen alguns casos de companys que s’han 

traslladat fora de Catalunya i s ’atorda fer-los 

avinent que, per a poder continuar socis sindi

cáis han de demanar l ’autorització que l ’Estatut 

assenyala. Aquests casos s’acorda posar-los en 

coneixement de la Mutual Mèdica.

El senyor Secretari exposa les dificultáis que 

es tenen en algunes comarques per a la recapta- 

ció de rebuts, moti vades en molts casos per tro- 

bar els recaptadors insuficient Tactual premi de 

cobrança, i llegeix una comunicado del recapta

dor de Balaguer concebuda en aquest sentit. S ’a- 

corda augmentar a 0,35 pessetes el premi de co

brança esmentat a tots els recaptadors i revisar 

aquells casos especiáis que es presentili.
A  petició del senyor Secretari i amb la confor- 

mitat de tots els reunits, s’aprova per unanimitat 

l'instaHació d ’un despatx de presidència i secre

taria i s ’encarreguen al propi Secretari els treballs 

pertinents.

E s dóna compte d ’una comunicació del Dr. 

H u ís  V ila  Abada], en la qual per raons de deli- 

cadesa, presenta la dimissió del seti lloc en la 

comissió del Casal del Metge. P er unanimitat s ’a- 

corda no acceptai* aquesta dimissió, i es fa  cons

tar que el Consell, qui té dipositada en l ’esmentat 

company la seva m ajor confiança, desitja amb 

gran interés la seva cooperado.

I sense altre assumpte, sa ix eca  la sessió a les 

dotze hores del mateix dia de començada.

Acta n.° 247

A  les vint-i-dues hores i trenta minuts del día 

13 de gener de 1927 es reuneix el Consell del 

Sindicat de M etges de Catalunya. Assisteixen els 

companys Drs. Presta, V ives, Torres Carreras, 

Mas O liver, Santiñá, Queraltó, Juliá Rosés, 

Lucaya, Puigcercós, Sastre i Riera. Presideix el 
Dr. Presta, per malaltia del Dr. Puig i Sais, que

ha excusat la seva no assisténcia. A ctúa de se
cretari el Dr. Vives.

O berta la sessió, ultra l’abséncia del Dr. Puig 

i Sais, ja  justificada, s ’excusa la rio assisténcia 

deis Drs. M arti. Figa i Nart.

E s llegeix i s ’aprova l ’acta de la sessió ante
rior.

El senyor Secretari dóna compte que, en com

pliment de l’acord de la sessió del dia 9 de de- 

sembre (acta núm. 245), han estât convocáis per 

aquesta sessió els companys que formen la P o

nència de la Cooperativa de Consum.

Pel senyor President són pregats d ’entrar a la 

sala de sessions els senyors convocats, i entren els 

companys Drs. Joan M as O liver, Guillem M as 
Puig i Josep M .a Zavala Hernández.

Per ordre de la presidencia, es llegeixen els 

acords de l ’Assemblea que fan referend a a la 

Cooperativa i s ’acorda que per la Comissió no- 

tnenada per la pròpia Assem blea es facin els tre

balls necessaris per a legalitzar la constitució de la 

Cooperativa i que una volta resolts tots els as

pee tes legáis podrá procedir-se al nomenament dé 

la Comissió organizadora que l ’Assem blea va 
encarregar al Consell de nomenar.

Sense altre assumpte, es retiren de la sala de 

sessions els companys esmentats, després de re
gra ciarlo s el senyor President la llur assisténcia.

E l senyor Secretari dóna compte d ’haver quedat 

constituidles totes les comissions nomenades en la 

sessió del dia 9 de desembre (acta núm. 245) i 

d ’haver donat possessió de llurs càrrecs a tots els 

companys que les integren, els quals sense excep- 
ció han acceptai el nomenament.

Passa a donar-se compte del résultat de les 

reunions celebrades per aqüestes comissions des 
del darrer Consell.

E l senyor Secretari detalla el que fa  referenda 

a les gestions del Comité de Barcelona i la ponèn

cia per la implantado de rO ficina Adm inistrati

va, i fa  constar que l ’expressat Comité va nomenar 

coni a nexe de relació entre eli i el Consell al Dr. 
Guillem M as Puig amb el carácter de Delegat en 

cap per a que el representi en tots aquells casos 

que sigili necessari, ço que s’aprova i es veu amb 

gust aquesta designado. F a  constar, després, el 
senyor Secretari que pel Comité i la ponència es 

va coincidir en la necessitai que el Consell no- 

meni un représentant seu en 1’Oficina Adm inis

trativa per a representar els associais forans que


